
Från: Conny Edholm 

Gällande: Stafett 

Förslag till beslut:  

Att man tar bort stafett från SM 

 

Bakgrund/motivering 

Idrott och SM tävlingar ska kunna genomföras med en stor sannolikhet av rättvisa så att den 

bästa vinner på rättvist sätt enligt reglerna som gäller. 

 

Som tävlingsledare i år och som ledare i många år så har jag sett att om man använder 

video/filmning vid växling och tittar på slowmotion efteråt och på centimeter avstånden som 

kanotisterna startar på vid växlingsstart innan den kommande växlande kanotfören har 

passerat och/eller när den startades kanot har passerat avståndet för sin startlinje när de 

startar så är det väldigt många lag som skulle diskas.  

 

För både stafettkontrollanter och tävlingsledare blir det mycket osäkert var man ska dra 

gränsen för vad som är en korrekt start enligt reglerna. Detta gör att bedömningen blir 

väldigt subjektivt och nog alltid kommer vara orättvist då vi människor kommer med största 

sannolikhet alltid bedöma de växlingarna olika för vad som är en riktig växling.  

 

Min bedömning är att stafetterna är för svårbedömda och bedömningarna är för olika att de 

inte är tillräckligt rättvisa enligt idrottens princip om Fair Play.  

 

Dagens regel: Stafettväxlingar ska övervakas av växlingskontrollanter. Vid SM-tävlingar ska 

det vara videoövervakning vid båda växlingslinjerna som stöd för växlingskontrollanternas 

bedömningar. Växlingskontrollantens domslut kan inte överklagas.  

 


